
28 milijonov za
komunalni deficit

Toliko sredstev je občinski izvršni svet do
sedaj namenil izvenmestnim KS za razreše-
vanje najnujnejših komunalnih problemov.
Namenjena so bila vodnemu črpališču Knej,
postavitvi daljnovoda in plinskemu priključ-
ku za OŠ Livada, za vodovod po ulici D.
Kraigherja na Galjevici ter za tamkajšnjo

Šercerjevo ulico, za ceste Ig-Iška vas, Pol-
hov Gradec-Čmi vrh ter ceste v KS Vnanje
Gorice, Velike Lašče, Dobrova, Tomišelj,
Notranje Gorice, Škofljica, Brdo, za Eip-
provo ulico, za vodovod na Dobrovi, za
sanacijo plazu v Vnanjih Goricah, za zapor-
nice na rakitniškem jezeru, za kanalizacijo
Draga—Ig, za parkirišče na Turjaku in mrli-
ško vežico v KS Podpeč-Preserje.

To so bila namenska in planirana sredstva
ljubljanskega Sklada stavbnih zemljišč. Za
našo občino je bilo planiranih 80 milijonov,
polovica je bila namenjena izvajalcem pro-
grama upravljanja stavbnih zemljišč v občini
(precej tega denarja je bilo porabljenega za
OŠ Livada), od druge polovice pa je bilo
6 milijonov uporabljenih za komunalno
opremljanje stanovanjske soseske VS 6/1
Dolgi most, že omenjenih 28 milijonov pa za
odpravo komunalnega deficita. Iz tega na-
slova se pričakuje še nekaj sredstev, ki pa jih
ne bo problem »zapraviti« saj je odprtih
komunalnih problemov veliko.

Ob obravnavi te informacije so se člani
izvršnega sveta zavzeli za to, da bi Sklad
čimpreje nakazal še preostala sredstva. Izra-
zili pa so tudi bojazen in zaskrbljenost, da
teh sredstev za letošnje leto ne bi bilo, saj
o tem mestni izvršni svet že močno razmi-
šlja, občinski vpliv v Skladu pa je zaradi
neizvolitve novih članov (izvoli jih mestna
skupščina), spričo sedaj samo enega člana
namesto treh, zelo šibak.


